
Canvis imprescindibles per fer vibrar la Festa Major

Aquesta Festa Major ha estat especial, tothom l’esperava amb moltes ganes després de dos
anys de no poder-la celebrar amb normalitat. La gent del poble s’hi ha implicat de valent i
considerem que una bona part dels actes s’han desenvolupat de forma molt satisfactòria.

Tot i això, després de dos anys d’aturada, és evident que el ritme de la gent i les entitats del
municipi no és el mateix que al 2019, això és evident i es nota en el dia a dia. Un dels
objectius que ens hem de fixar per la Festa Major de Sant Jaume 2023 és revitalitzar el
paper de les entitats, començant per una major participació d’aquestes a l’Espai de
Barraques i també donant-los més poder de decisió en l’organització de tots els actes,
especialment en el seguici festiu.

Pel que fa a les Barraques, tot i que l’afluència de públic ha estat força notòria, enguany
només hi han participat tres entitats. Cal buscar la manera d’incentivar la participació d’anys
anteriors. A més, l’Ajuntament n’hauria d’augmentar la dotació econòmica, ja que malgrat
que a la Festa Major s’hi dediquen molts més diners que abans, el pressupost destinat a
grups musicals de Barraques continua sent baix i molt similar a anys enrere.

En el cas del seguici és evident que cal buscar un format més adient. El seguici comença
massa tard i té un recorregut massa llarg. Un espectacle dirigit principalment a un públic
infantil-juvenil no hauria d’acabar a les onze de la nit, sobretot tenint en compte que el dia
següent és feiner per molta gent.

D’altra banda, el format de seguici-processó ens sembla totalment desencertat. Tal i com
hem dit altres vegades, cal garantir la neutralitat religiosa en els actes que organitza
l’Ajuntament, no s’han de barrejar les coses. Paradoxalment es trenca totalment amb la
solemnitat que s’espera d’un acte litúrgic i tampoc s’acaba d’entendre per part dels
espectadors que volen gaudir d’una diada lúdica i festiva.
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